
Naše delo ne bo okrnjeno
Poštarji so dobrodošli v vsaki hiši, saj povezujejo Ijudi širom
sveta, zlasti v zadnjem obdobju, ko so komunikacijska sredstva
že tako napredovala, da se lahko vsak trenutek povežemo s kate-
rokoli točko našega planeta. Zato smo za današnji pogovor
zaprosili direktorico PTT podjetja Ljubljana Fani Žagmeister, da
našim bralcem kaj pove o nadaljnjih nalogah in ciljih PTT v pri-
hodnjem letu.

Zaostreni pogoji gospodarje-
nja brez dvoma vplivajo na re-
zultate poslovanja delovnih or-
ganizacij in Podjetje za ptt pro-
met Ljubljana pri tem ni nobena
izjema. Kakšne so torej razmere
v lastni hiši?

Splošne gospodarske razmere
so še vedno kritične, saj inflacija
še naprej pritiska, politika cen za
PTT storitve pa se je prepočasi
spreminjala. Skratka za izpolni-
tev vseh načrtov imamo premalo
denaija, čeprav smo iskali tudi
vse notranje rezerve, je uvodoma
dejala tov. Žagmeistrova. Za to so
mobilizirali celoten kolektiv
k bolj zavzetemu razmišljanju,
kako najti izhod iz nastale krize.
Končno pa gre za nadaljnji razvoj
PTT, za ugled in prizadevanja za
boljše rezultate poslovanja in več-
jo kakovost njihovih storitev. Os-
novni cilji so sicer prilagojeni tre-
nutnim in predvidenim gospo-
darskim razmeram, vendar od ci-
ljev, ki pomenijo rast in kakovost
storitev niso in ne bodo nikoli od-
stopali.

•Kaj so torej poglavitni vzro-
ki, ki onemogočajo izpolnjeva-
nje predvidenih nalog?

Kot sem že omenila je eden iz-
med glavnih vzrokov politika
cen, saj smo šele avgusta sprejeli
nove skupne elemente na podlagi
katerih smo pričeli usklajevati
naše cene. Porušila so se razmer-
ja. Kot primer navedem, da je bil
impulz včasih usklajen s ceno
prevoza mestnega prometa. Do-
datno združevanje sredstev ob ce-
ni telefonskega impulza v Ijub-
ljanski regiji še ni zaživelo, aku-

mulativna sposobnost pada, po-
večuje pa se delež posojil. Vse to
seveda vpliva na razvoj ptt pro-
meta, s tem pa na rezultate poslo-
vanja.

Smo tik pred pričetkom nove-
ga leta, kakšni so vaši načrti za
leto 1989?

Še naprej se bomo borili za
skladen in pospešen razvoj ptt
zmogljivosti, boljše obvladovanje
naraščajočih potreb po ptt stori-
tvah. Potrebe po telefonskih
zmogljivostih so daleč večje od
naših možnosti. V ljubljanskih
5 občinah je še 45.000 gospodinj-
stev brez telefona (v ljubljanski
regiji 67.000), gospodarstvo potre-
buje kar 11.000 novih telefonskih

priključkov in okrog 100 teleks
priključkov. Tem potrebam ne
moremo zadostiti, saj so vse
zmogjjivosti zasedene. Zato mo-
ramo zgraditi oziroma razširiti te-
lefonski centrali v Ljubljani in si-
cer na Cigaletovi z 10.000 prik-
ljučki in v Cankarjevem domu za
5.000 priključkov in novo avto-
matsko telegrafsko centralo
z 2.000 priključki, poleg številnih
drugih objektov. To pa pomeni,
da bomo v naložbe namenili do-
brih 96 milijard dinarjev, kar je za
2,8 milijard več kot smo namenili
z osnutkom globalne politike.

Govor je bil o spremembah in
dopolnitvah samoupravnega
sporazuma o temeljih plana raz-
voja SIS za Ptt promet Ljublja-
na za 1986/90, o dodatnent združ-
vanju denarja ob ceni telefon-
skega impulza in združevanja
sredstev krajanov. Kako poteka
ta akcija?

Do danes je sporazum podpisa-
lo 53% vseh udeležencev, žal ne-
katere večje organizacije ZD tega
še niso storile. Pričakujemo pa,
da bodo to storili vsaj do konca
letošnjega leta, saj so ta sredstva
v finančni konstrukciji za financi-
ranje obeh omenjenih telefonskih
central v Ljubljani pa tudi drugih
naložb. Združevanje sredstev kra-
janov je namenjeno predvsem fi-
nansiranju telefonskih omrežij in
manjših telefonskih central. Sku-
paj s krajani in delovnimi organi-
zacijami so uresničili že okrog 150
takih sporazumov. Storili bodo
pač vse, da bodo cilji za prihodnje
leto uresničeni, vendar izkušrge
kažejo, da so cilji lahko doseženi
le s skupnimi močmi ptt delav-
cev, krajanov in delovnih organi-
zacij.

Tovarišica Zagmeistrova je pre-
pričana, da bo tako tudi v letu
1989 v katerem želi vsem ptt upo-
rabnikom zdravja, uspehov in ve-
liko osebnega zadovoljstva.
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